



Laporan Aktiviti

PUSAT INTERNET 1MALAYSIA FELDA TERSANG 2

The purpose of this document is to provide a guide on the type of information required in the reports for RDD's newsletter, annual report, and other publications.

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	KELAS MEMBUAT EMAIL TERBARU DAN PERMAINAN PENDIDIKAN ATAS TALIAN	
Date & Time Tarikh & Masa	<i>23 Ogos 2016 : 3.00 petang – 6.00 petang</i>	
Location Lokasi	<i>Pusat Internet 1Malaysia Felda Tersang 2</i>	
Purpose Tujuan	<i>-Tujuan membuat email adalah untuk memudahkan dalam mengirim dan mendapatkan informasi, memudahkan untuk berbagi informasi dan sebagai eksistensi diri di dunia maya. -Permainan pendidikan secara online yang berfungsi melatih diri dengan nilai moral serta mendidik peserta mengikut ajaran agama. Melalui permainan ini juga dapat mengasah kemahiran otak kanan dan otak kiri dengan cara yang interaktif dan memang menarik.</i>	
Details of recipients Butiran Penerima	<i>Kanak-kanak berumur 10 tahun hingga 12 tahun</i>	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>-Peserta perlu mendaftar terlebih dahulu untuk membuat akaun email terbaru dengan mengisi butiran yang diperlukan oleh gmail atau yahoo mail. -Permainan pendidikan seperti 'abcya.com' dapat membantu merangsang minda dengan belajar mengira dalam bahasa Inggeris, 'menyediakan pelbagai permainan bina ayat, mengenal abjad ABC, matematik, sains, geografi dan pelbagai lagi dalam bahasa Inggeris</i>	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<i>-Peserta mengetahui cara menggunakan email dan mengetahui tentang fungsi-fungsi email. -Boleh meransang otak peserta dengan bermain permainan pendidikan secara atas talian.</i>	
Name of VIP Nama VIP		
Name of guest VIP Nama tetamu daripada		

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
VIP		
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<p>-Peserta mendaftarkan diri untuk menyertai kelas email dan kelas permainan pendidikan atas talian.</p> <p>-Petugas PI1M menerangkan cara-cara membuat email terbaru dan menerangkan cara-cara untuk bermain permainan pendidikan atas talian</p>	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	-	
Other participants Peserta Lain	-	
Photo caption Keterangan gambar	 <p><i>Petugas memberikan taklimat dahulu sebelum memulakan latihan</i></p>  <p><i>Peserta sedang membuat email masing-masing</i></p>	

ITEM
JENISINFORMATION
MAKLUMATNOTES
NOTA


Peserta sedang bermain permainan pendidikan atas talian



Permainan pendidikan atas talian ini adalah mengikut tahap umur seseorang peserta



Salah seorang peserta bermain permainan pendidikan

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	 <p data-bbox="500 800 1243 863"><i>Gambar peserta yang menyertai kelas membuat email dan permainan pendidikan atas talian</i></p>	
Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	-	
Translation Terjemahan	-	
Supporting documents Dokumen Sokongan	-	

**PLEASE SUBMIT YOUR WRITTEN REPORT & PHOTOS BASED ON THIS GUIDE TO THE
CONTENT APPLICATION DEVELOPMENT DEPARTMENT WITHIN ONE WEEK OF THE
EVENT**

**SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN
PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI
KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM
BERLANGSUNG**